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Styrelsemöte för Simris Byalag                 Protokoll nr 6, 2022 

 

 

 Tid: Måndagen den 28 mars, kl 18.00 hos Lars Hägg. 

Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Lars Hägg, 

Lena Nydahl och Karin Lefvert. 

Ej närvarande: Mats Wallgren och Fredric Ferrari. 

 

 

 

 

      § 1 Genomgång av protokoll nr 5 

 Vi gick igenom protokollet som godkändes av de närvarande. 

 

      § 2 Ekonomisk rapport 

 Johan föredrog föreningens ekonomi. Tre hundbajsskyltar för totalt 524 kr har 

 inköpts sedan förra styrelsemötet. Saldo den 27 mars 2022 = 54 137 kr 

  

      § 3 Information Eon 

 Inget informationsmöte planeras från Eon sida. Information om Simrisprojektet 

 finns att ta del av på Eons hemsida. 

 

      § 4 Aktiviteter – påsk, Valborg vid Store Hög och boule på torsdagar 

 Vårens boulespel startar på Skärtorsdagen den 14 april kl 18.00 då byalaget bjuder 

 på grillad korv med tillbehör samt alkoholfri öl och vatten. Ett traditionsenligt 

 Valborgsfirande planeras ske vid Store Hög – Lena kontaktar Torbjörn Lundahl och 

 Fredrik Ferrari.  

  

      § 5     Informationsbrev 

Karin skriver ett brev med information om Skärtorsdagens boule-spel, 

Valborgsfirande vid Store Hög samt Bya-kampen (en bouleturnering mellan 10 

byar, se nedan) vilket lämnas till samtliga hushåll i Simris och Viarp. Styrelsen 

fördelar utlämningen mellan sig. Karin skickar ut en påminnelse om 

medlemsavgift för år 2022 till de medlemmar vi har mejladresser till. 

 

      § 6 Bouleturneringen ’Byakampen’ 

 En bouleturnering mellan de 10 byarna Baskemölla, Brantevik, Gladsax, Gyllebo, 

 Gärsnäs, Järrestad, Simris, Simrishamn, Skillinge och Ö Tommarp kommer att 

 genomföras under veckorna 18 – 35 (18 tillfällen) under sommaren 2022. Vid varje 

 match deltar fyra spelare från respektive lag och spelarna kan variera från match 

 till match. Alla i Simris och Viarp som vill delta, i en eller flera matcher, anmäler sig 

 till vår lagkapten Annika Hallqvist. Annika tar med anmälningslistan till 

 torsdagarnas boulespel.  
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      § 7 Hundbajsskyltar 

 Tre skyltar har inköpts. En kommer att sättas upp vid slutet av Hålehöjsvägen 

 (mot Simrislund). Styrelsen undersöker lämpliga platser för de övriga två. 

 

      § 8 40-skylt flickan  

 Ett förslag har inkommit om att införskaffa fler 40-skyltar med liknande motiv som 

 den som nu finns vid lekparken. Karin undersöker några olika alternativ  och 

 återkommer vid nästa möte.  

 

      § 9 Övriga frågor 

 Inga övriga frågor. Mötet avslutades och vi tackade Lars (och Paula) för de utsökta 

 hembakade bakverken med tillhörande gott kaffe. 

 

      § 10 Nästa styrelsemöte 

 Nästa styrelsemöte beslöts bli tisdagen den 10 maj kl 18.00 hos  

 Annika Hallqvist. 

 

 

 

 

 

 

 

Annika Hallqvist   Lena Nydahl  

ordförande     sekreterare  


